
Osadní výbor Kojetín 

 

Zápis z 5. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 5. 5. 2017 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Jitka Rakušanová, MUDr. Jakub Syrovátka, Antonie Štěpánková  

 
Host: Místostarosta Mgr. Ondřej Syrovátka, Miroslav Rešl 
 
Omluveni: Stanislav Hrachovec, Otto Drescher, Petr Dousek, Jiří Holub, Ing. Ivo Miček, Lubomír Holub 

 
 
Bylo projednáno:  
1) Reakce města na požadavky a dotazy OV a občanů 

2) Prodej pozemku 37/1 

3) Nájem pozemku 37/1 

4) Stavební úpravy vnitřních prostor obchodu 

5) Organizace kulturních akcí květen a červen 2017  

6) Možná parkovací místa v obci a blízkém okolí 

7) Návrhy na město 

8) Náměty občanů – Markéta Indráková 

 

 

Ad1.1) Na dotazy občanů z předchozích zápisů odpovídají zástupci města takto: 

A) Kdy budou dořešeny nesrovnalosti s pozemky v prostorách točny?  

Předáno majetkovému oddělení k řešení. 

B) Kdy dojde k opravě komunikace z Kojetína do Straníku? 

Vzhledem k finanční náročnosti tato oprava není zahrnuta do plánu na rok 2017. Silnice bude 

udržována lokálními opravami. 

C) Kdy a jak bude dořešeno kontejnerové stání? 

Realizace kontejnerového stání byla zastavena panem Leskovjanem a vyjádřením jeho nesouhlasu 

s původní variantou. V minulosti přislíbil vytvoření návrhu kontejnerového stání prostřednictvím 

vlastního projektanta. Novou variantu nepředložil a původní variantu navrženou městem 

neakceptuje. 

Ad1.2) Vedení města odložilo záměr výkupu části pozemku par.č. 168/1, který je požadován v rámci 

majetkoprávního vypořádání a pro realizaci úpravy ohniště za hřištěm. Za tímto účelem nás přišel 

navštívit zastupitel pan Miroslav Rešl, aby nám vysvětlil danou situaci.  

Úvodem nám p. Rešl vyjádřil vůli vedení města investovat nejen do centra města, ale i do místních 

částí, tzn. i do Kojetína. Vedení města by rádo navázalo bližší spolupráci se všemi občany a řešilo tak 

problémy, které v dané obci vznikají. Např. budování parkovacích míst, zajištění bezpečnosti 

dopravy v obci apod. 

Současně vedení města vyjádřilo plnou podporu návrhu Osadního výboru pro vytvoření chodníku, 

který přinese bezpečnost chodcům a současně usměrní dopravu v části obce. Vedení města 

vyjádřilo vůli projednat projekt s vlastníky dotčených pozemků v prostoru radnice. 

 

Ad2 a 3) Tyto body byly projednány schůzi OV, z důvodu nedostatečného počtu členů OV na schůzi, byli 
ostatní členové osloveni prostřednictvím e-mailu s vyjádřením se k majetkoprávním záměrům.  

  



Osadní výbor Kojetín 

Výsledek hlasování v usnášeníschopném počtu: 
MPZ 2661 OV souhlasí s prodejem pozemku 
MPZ 2663 OV souhlasí s pronájmem pozemku 

 

Ad4) Zastupitelé města schválili investici do úprav prostor bývalého obchodu ve výši 150.000,- Kč. 
Prioritou OV je upravit prostory bývalého obchodu tak, aby byly kulturně využitelné pro občany 
Kojetína. Proto jsme nad původními půdorysnými plány budovy diskutovali o možnostech využití 
těchto prostor a hledali různá řešení úprav i efektivní využití této budovy. Byl diskutován celkový 
koncept a cíl, kam chceme dojít a na základě toho realizovat postupně investiční kroky, které 
přizpůsobí budovu pro potřeby občanů. Předpokládáme úpravy v několika etapách. 

 

Ad5) V následujících dnech i týdnech náš čeká několik kulturních akcí: 

 

19. 5. 2017 Pozorování noční oblohy od 21.30 hod na místním hřišti. Tuto akci jsme organizovali poprvé již 
v loňském roce a pro velký úspěch ji letos opakujeme. 

3. 6. 2017 Dětský den – každý člen si připraví jedno stanoviště, tak jak tomu bylo v předchozích letech.  
Podrobnosti doladíme individuálně. 

 

Připomínáme, že v úterý 30. května 2017 v 17.00 hod se koná VEŘEJNÁ SCHŮZE se zastupiteli města 
v místní hospodě 

 

Ad6) Schůzi navštívil také místostarosta Mgr. Ondřej Syrovátka, aby nás seznámil s návrhy na umístění, 
parkovacích míst v obci a blízkém okolí, přičemž upozornil i na úskalí jednotlivých návrhů. 

 

Ad7) Návrhy na město NJ –  

- Doplnění chybějícího žlutého terče retardéru na křižovatce. 
- Žádáme vedení města o znovu zvážení schválení výkupu části pozemku par.č. 168/1v kú. Kojetín u 

Starého Jičína na dalším zasedání a umožnění tak realizace úprav prostor ohniště. Na realizaci 

záměru vybudování nového ohniště nám velmi záleží, protože je toto místo často využito při 

pořádání různých akcích. Členové OV udělali maximum pro jeho realizaci od návrhu řešení, jeho 

zaměření a nákresu až po vyjednání příznivé výkupní ceny pro město s majitelem pozemku. 

Ad8) Náměty občanů – Markéta Indráková 

Při řešení odstranění kamenů z krajnice vozovky ve směru na Straník, navrhla umístit dopravní značku 

omezující rychlost na 30 km/hod před vjezdem do obce ve směru od Straník. Členové OV s tímto 

návrhem souhlasí.  

Dalším návrhem bylo umístění směrových flexibilních sloupků podél silnice v místě, kde byly původně 

umístěny kameny. Sloupky by bránily v najíždění na krajnici těžkou zemědělskou technikou. 

Necháváme odboru dopravy na zvážení, zda-li místo sloupků nelze variantně použít odrazek na 

výložníku s umístěním na plot. 

 

V Kojetíně dne 10. 5. 2017 

Zapsala Jitka Rakušanová 

Schválil Ing. Lumír Zrník 


